



BONDAR
WINES

澳洲 2018 Bondar Rayner Vineyard Shiraz 瑞內園酒莊希拉茲



酒精濃度 | 14.0%

葡萄品種 |

西拉葡萄Shiraz (100%)

產地／酒莊 |

麥克拉倫谷 McLaren Vale/ 布萊維特斯普林斯Blewitt Springs/ 雷納莊園Rayner Vineyard

酒莊資訊 |

西拉葡萄Shiraz 來自我們Rayner最古老的兩個街區。75%取自1947年所種植的樹木：深厚的沙質土壤和鐵礦的岩石。這部分提供完美的香氣和優雅的結構。剩下的25來自1950所種植的葡萄樹：石灰石為基底的淺黏土上。這部分提供更漂亮和豐碩的支架。

莊園註解 |

我們的酒莊秉持永續發展的理念，以使用最少化學物質為目標。

葡萄收穫期 |

2017年的冬季降雨量穩定，使我們在下一季的產量表現出色。由於氣候相較以往來得乾燥和炎熱，因此轉色期（葡萄由綠色轉紅色的期間）直到1月份才發生。良好的葉面幫忙保護葡萄免於遭受嚴重高溫的侵害，使它們能自行熟成，醞釀出強烈的風味和鮮明的顏色。總體而言，是個溫暖的一年，且具有濃郁的水果香氣和單寧酸。

製酒過程 |

手摘的水果、野生酵母發酵、2 wks in skin。大約整串的20%。陳釀18個月在法式木桶中（5%的年輕橡木）。無需精製或過濾，最終成裝於2019年9月。

OZNSHOP
www.oznshop.com.tw

禁止酒駕



酒後不開車 安全有保障



BONDAR
WINES

Bondar 2018 RAYNER VINEYARD SHIRAZ



Ale | 14.0%

Grape/ blend |

Shiraz 100%

Region/ Sub-region/ Vineyard |

McLaren Vale/ Blewitt Springs/ Rayner Vineyard

Vineyard Info |

Shiraz from the two oldest blocks on our Rayner Vineyard. 75% from the 1947 planting: Deep sandy soils with ironstone rocks, dry-grown. This portion gives wonderful fragrance and an elegant structure. And 25% from the 1950 planting: shallow clay on limestone base. This portion gives the bones, the structure around the prettier and fleshier sandy portion.

Farming notes |

Our vineyard is farmed sustainably with minimal chemical inputs.

Vintage |

Winter rains were good in 2017 leading to solid canopies and healthy yields for another season. Veraison was quite late - well into January, which was welcome as we had a fairly hot and dry summer. Good leaf area helped to protect the grapes from the couple of serious heat events we had, and allowed them to ripen in their own time with strong flavour development and colour. Overall it was a warmer year, with powerful fruit favours and structural tannins.

Winemaking |

Hand-picked fruit, wild yeast ferment, 2 weeks on skins. About 20% whole bunches. 18 months ageing in mostly used French hogsheads (with 5% new oak as part of the final blend). No fining or filtration, bottled in September 2019.

OZNZ SHOP
www.oznzshop.com.tw

禁止酒駕



酒後不開車 安全有保障